
Onderwerp: Nieuwsbrief 16 - Bewonersvereniging 't Zand-zuid 
  
Beste buurtgenoot,                                                                                          

  
Wij vinden het belangrijk om je met deze nieuwsbrief te informeren over ontwikkelingen in 

onze wijk.  
Ken je buren die nog geen lid zijn van Zand-zuid, wijs ze hierop. Het is gratis en informatie 

delen is zeker in deze tijd erg belangrijk. Aanmelden kan via dedraakvantzand@outlook.com 
  
Maijweg en zijstraten 
Het is heel mooi geworden aan de Maijweg en de zijstraten, zoals we al in een eerdere 

nieuwsbrief schreven.  
Maar er zit ook een keerzijde aan: de toegenomen parkeerdruk elders in de wijk.  
We vragen bewoners die een vergunning voor de parkeergarage hebben met klem om daar 

ook te parkeren. We signaleren dat er regelmatig gele bezoekerskaartjes worden gebruikt 

door een aantal Maijweg- en zijstraatbewoners om toch op de Koningsweg te parkeren. 

Bewoners aan weerszijden van de Koningsweg en van de Oranje Nassaulaan klagen dat ze 

hun auto niet meer kwijt kunnen sinds de parkeerplaatsen op de Maijweg verdwenen zijn. En 

dat ze - als ze autobezitters met een parkeergaragevergunning erop aanspreken - allerlei 

excuses te horen krijgen – ‘is maar voor even’, ‘we moeten een paar keer naar de 

milieustraat’, ‘mijn camper past niet in de parkeergarage’ -  maar dat hun auto’s er uren 

later nog of de volgende dag weer staan.  
Hierdoor moeten Koningsweg- en Oranje Nassaulaanbewoners vaak vele rondjes rijden door 

de buurt, voor ze een plekje vinden.  
We verzoeken iedereen om vrienden en familie alleen van bezoekerskaarten te voorzien als 

ze ook daadwerkelijk op bezoek komen. 
  
Plannen Onderwijsboulevard en bussen 
Op de valreep voor de raadsvergadering van 7 april kwam de fractie van D66 met een 

nieuwe motie over een ‘Groene en veilige Onderwijsboulevard’ waarin een integrale 

benadering van de verkeersproblematiek aan beide kanten van het spoor werd bepleit. De 

motie drong ook aan op een redelijke verdeling van busroutes in de Spoorzone. Dit betekent 

de terugkeer van een deel van de Arriva-bussen naar de Onderwijsboulevard. Deze 

aangepaste motie is unaniem aangenomen en hier te 

lezen: https://shertogenbosch.d66.nl/content/uploads/sites/55/2020/04/Motie-vreemd-

‘Groene-en-veilige-Onderwijscampus’.pdf 
Het college van B&W heeft de raad laten weten dat het de motie gaat uitvoeren. We staan 

dus op een keerpunt in het bussenverhaal. Welke buslijnen teruggaan naar de andere kant 

van het spoor wordt nog met Arriva besproken.  
We blijven dit dossier op de voet volgen.  
  
Parkeren bewoners ’t Zand-zuid 
Voor de raadsvergadering van vandaag heeft het college van B&W een 

raadsinformatiebrief geagendeerd over de stand van zaken m.b.t. het digitaal parkeren. In 

deze brief kondigen B&W ook een uniformering aan van de parkeerregelingen in de wijken 

die direct aan het stadscentrum grenzen, dus ook onze wijk. 
Zie: https://s-

hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/8620871/1/RIB_Digitalisering_parkeren,_stand_v

an_zaken 
  
Het komt erop neer dat de gemeente het verschil tussen vergunninghouders-plaatsen en 

betaald parkeren-plaatsen wil opheffen. Overal zou straks alles mogen. 
Wij hebben de gemeente laten weten dat wij inschatten dat hier erg veel protest tegen gaat 

komen.  
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Deze voorgenomen wijziging is vooral een financieel verhaal. Nu gaan de inkomsten van 

foutparkeerders naar het rijk. In het nieuwe regime naar de gemeente, als gevolg van 

fiscalisering.  
De gemeente geeft aan dat in andere steden dit beleid niet tot problemen heeft geleid. In 

de raadsvergadering van vandaag valt nog geen besluit. 
  
Deelauto 
De komst van twee elektrische deelauto’s naar onze wijk is vanwege COVID-19 uitgesteld.  
  
Oranjeboulevard 
De gemeente heeft opdracht gegeven aan een extern bureau om een aantal varianten 

voor de herinrichting van de Oranjeboulevard door te lichten. Een van de varianten 

waarnaar gekeken wordt is het parkeren vanaf het fietspad in plaats van vanaf de 

hoofdweg, zoals in een voorlopig ontwerp bedacht was.   
De rapportage van het externe bureau wordt ‘binnen enkele weken’ verwacht, zo heeft de 

gemeente ons laten weten.  
Ook hier blijven we alle vingers aan de gemeentepols houden.  
  
Met vriendelijke groet, 
Namens de bewonersvereniging ’t Zand-zuid,  
Marjan te Riele, voorzitter 
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